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Przyszłość Alessandro Florenziego jest wciąż niepewna. Skrzydłowy Romy

wrócił do Trigorii z wypożyczenia z Valencii, a obecnie przebywa na

zgrupowaniu reprezentacji Włoch w Coverciano. Tam też udzielił wywiadu.

Po tym co się stało jak wzmacnia się poza piłkarski aspekt i morale przy

noszeniu tej koszulki?

- Bardzo. Jutro dla mnie, jak i całej drużyny, granie i śpiewanie hymnu samemu, bez

publiczności, nie będzie niczym pięknym. Jednak na pewno bycie tutaj i bronienie

barw drużyny narodowej jest dumą, po tak długim czasie i trudnościach przebytych

razem z Włochami i całym światem. Postaramy się zagrać dobry mecz, aby

rozpocząć dobrze naszą drogę.

Euro jest twoim celem. To wpłynie na twoje wybory w przyszłości?

- Nie. Trener dał mi i nadal daje wiele zaufania. Pomyślę w przyszłości gdy

zakończymy te dwa mecze i zrobię to na spokojnie, pracując na maska, jak robiłem

zawsze.

Rozmawiałeś z Dzeko?

- Nie. Spotkam się z nim jutro i widziałem się z nim 28, gdy razem trenowaliśmy.
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